
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag den 14. juni 2021 kl. 17.30 – 19.30 
DAGSORDEN 
 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 
Niels Bjørn Warring (Formand) 
Søren Døygaard (Næstformand) 
Flemming Berg 
Rikke Sejer 
Mette Kaas 
Line Kjærside 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft 
Pernille Tidemann 
Suppleanter: 
Thomas Graholy 
Elever:  
Denisha Klarskov – 9T (Formand) 
Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm 
Hanna Jönsson 
Skoleledelse: 
Sigurd Brønnum 
Anders Dahl 
Maria Buch 
Trine Dalby  

Afbud 
 
Søren, 
Flemming, 
Line, 
Pernille, 
Thomas, 
Luna 

 
 

mødeleder    Referent 
Anders D. 

 

Næste 
møde 

    

Ca. tid Punkt   Referat        



17.00 – 
17.35 

1  
Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt  
 

17.35 – 
17.50 

2.  
Velkommen og præsentation af de tre nye 
ledere  

Præsentationsrunde  
Skolebestyrelsen præsenterede sig, 
og de tre nye ledere fortalte lidt 
om, hvem de er. 
Niels foreslår, at vi som samlet 
ledelse inden sommerferien laver 
en lille skrivelse omhandlende, 
hvem vi er som ledere – som den 
nye ledelse på Himmelev Skole. 
 

17.50 –
18.10 

3. Meddelelser: 
 
Skolebestyrelsesformand 
Skoleleder 
Skolebestyrelsesmedlemmer 
Elevrepræsentanter 
 

 
Elevrådet: 
Der har været afholdt 
elevrådsmøde i fredags, hvor de 
bl.a. har haft en snak om, hvad de 
skal bruge de 3500,- 
(trivselspenge), som elevrådet har 
fået. 
Der er et ønske om 
”fordybelsesrum”, så de ikke altid 
skal sidde på gangene, når de skal 
arbejde, da der er dårlig akustik på 
gangene. 
Samtidig er der et ønske om nye 
net til basket-kurvene, et ønske om 
et rundboldsæt til alle klasser. 
 
Lærerne: 
Det går fint. Der er styr på corona-
restriktionerne og overholdelsen af 
dem. 
Der har været nogle gode 
ansættelsessamtaler med mange 
gode ansøgere. 
 
SFO: 
Her går det også fint, der er dog et 
håb om snart at være én sfo igen, 
når restriktionerne bliver ophævet. 
 
 



Bestyrelsen: 
Det har været et rodet halvandet 
år, og der er nok et efterslæb 
bestyrelsesmæssigt, der er et 
behov for at få samlet op på. 
Det må der samles op på 
fremadrettet. 
Der kan kigges på dette på 
augustmødet, og her lægges en 
plan for, hvad der skal være fokus 
på. 
 
Skoleleder: 
Det er væsentligt, at når vi starter 
det nye skoleår, så starter vi alle på 
en frisk.  
Der skal afsættes tid til et 
strategiseminar sammen med 
bestyrelsen en lørdag i kommende 
skoleår. 
 
Vi er overgået til ”almindelig” drift i 
forhold til corona-restriktionerne, 
men har endnu ikke åbnet helt op. 
Vi gør det stille og roligt, og lader 
klasserne have mulighed for at 
kunne være sammen på tværs fra 
på mandag. 
Vi oplever, at både elever og 
medarbejdere passer på hinanden. 
 
Det faglige løft aftalt mellem 
Folketingets partier, giver mulighed 
for i kommende skoleår at kunne 
fravige den almindelige 
timetalsramme. Vi har i 
udskolingen valgt, at understøtte 
de eksamensrettede én-timers fag 
således, at disse fag bliver styrket. 
Det er blevet muligt at fravige 
princippet om at udarbejde 
elevplaner. Dette har vi valgt ikke 
at gøre, da vi har fokus på eleverne 
faglige udvikling og trivsel. 
Vi er lidt nysgerrige på, hvor det er, 



vi skal sætte ind i forhold til et 
yderligere løft, men det er et 
område, vi arbejder ledelses men, 
men mangler bekendtgørelsen fra 
Ministeriet.  
Trivselspengene skal nu først være 
brugt ved kalenderårets udgang. 
 
Der har været et spørgsmål om 
dresskode i blandt eleverne. 
Der er ledelsesmæssigt intet ønske 
om skoleuniform, men snakken er 
udsprunget af en episode med en 
elev, der kom i skole i meget lidt 
tøj.  
Det har været drøftet på et 7. 
årgangsmøde med lærerne, hvor 
der i flere klasser har været en 
dialog omkring påklædning, og 
signalerne der udsendes af/fra 
eleverne. 
Skolens ledelse har dog ikke 
modtaget nogen henvendelse fra 
forældreside om den konkrete sag. 
Punktet affødte debat og tages op 
igen ved en senere lejlighed. 
 
 

18.10 – 
18.30 

4. Skoleårets planlægning  
 

- Skema 
- Nyansatte  
- Indsatser kommende år 

(emneuger) 
- Møderække for SKB  

 

 
Skema: 
Der var et håb om, at skemaet 
kunne præsenteres i dag, men det 
har vist sig, at processen desværre 
ikke helt var der, hvor der er muligt 
at lægge et skema. 
Nanna, Trine & Anders er gået i 
gang med at få tingene på plads, så 
der forhåbentligt kan præsenteres 
et skema ved ugens udgang. 
 
Nyansatte: 
Vi har afholdt ansættelsessamtaler, 
hvor vi har ansat tre nye lærere og 
to børnehaveklasselærere.  



Det var en rigtig god proces, med 
80 kvalificerede ansøgere, hvor 
udvalget fik nogle gode og 
kvalificerede snakke på mange 
planer. 
 
Opsigelse: 
Vi har fået en opsigelse fra en 
lærer, der kun har musik. Vi 
forsøger at etablere et samarbejde 
med musikskolen for at få løst 
denne opgave. 
 
Kommende skoleår: 
Vi har fire fælles emneuger hvor 
den ene bliver en scienceuge og 
den anden en skolefestuge, der 
bliver en kreativ uge. 
 
5. og 8. årgang skal i kommende 
skoleår på lejrskole. 
 
Vi har i kommende skoleår et 
særligt fokus på overgangene 
mellem 0.-1., 3.-4., og 6.-7.  
Særligt vores T-klasse på 
kommende 7. årgang har vi en 
tanke om, der skal arbejdes særligt 
med for at sikre, de bliver rystet 
godt sammen. 
Kalender: 
Der er udarbejdet en kalender for 
bestyrelsesmøderne for 
kommende skoleår. 
Skolebestyrelsen godkender 
møderækken i tidsrummet fra 
17:00 - 19:00, Strategiseminariet er 
vil være en hel lørdag. 
På strategiseminariet skal det 
besluttes, hvilke emner der ønskes 
behandlet på hvilke møder. 
 



18.30 – 
19.00 

5 Skole/hjem – princippet 
 
I det vedtagne princip for skole/hjem 
samarbejdet står der at ledelsen skal 
komme med en tilbagemelding på 
princippet og handleplanen.  
Ledelsen kommer med en tilbagemelding 
vedr. skole/hjem samarbejdet.  
 
 
Princippet er vedlagt som bilag. 
 
  

 
Skolebestyrelsen har udarbejdet 
nye principper. 
Der har dog været lidt forvirring 
om, hvilke principper der gælder, 
da der også ligger en meget 
detaljeret handleplan. Niels 
forklarer, at de skal læses sammen. 
 
Der er et ledelses- og medarbejder 
ønske om, at vi i kommende 
skoleår afholdes to skole/hjem-
samtaler – én der er med fysisk 
deltagelse, og én der er virtuel, 
men hvor flere lærere har 
mulighed for at deltage. 
Samtidig ønskes også to 
forældremøder -ét i efteråret og ét 
i foråret. 
 
Ovenstående forslag vil dog være 
en afvigelse fra 
principperne/handleplanen, men 
det er et stort ønske fra 
medarbejderne.  
 
Der pågik en god og konstruktiv 
dialog om indholdet af skole/hjem-
samtalerne, og det er ledelsens 
forventning og ønske, at samtalen 
skal omhandle elevens faglige- og 
trivselsmæssige udvikling. 
 
Bestyrelsen vedtager det skitserede 
forslag gældende for kommende 
skoleår, og Sigurd omskriver 
handleplanen, så den passer til den 
aktuelle beslutning.  
Denne evalueres ved kommende 
skoleårs udgang. 
 

May  EVT. 
 
Herefter sommerferie hygge frokost  

  
Der fremsættes et ønske om fra et 
enkelt medlem, at elever kan få 



karakterer tidligere end i 8. klasse. 
 
Tidligere var der et punkt på 
dagsordenerne, der hed: 
”Henvendelser til 
skolebestyrelsen”. Skal dette 
genindføres?? 
 

 
  
Niels Warring     Sigurd Brønnum 
Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  
 
Referat: Anders Dahl 


